
四川大学南亚研究所

，∥3
万方数据



目 录

P1／外交与安全

当前巴基斯坦俾路支分离运动的演化路径及未来趋势

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯于开明 闫 伟(1)

巴基斯坦国家安全政策新态势及其影响⋯⋯⋯云宇龙 陈佳伟(19)

印度参与12U2集团的动因、影响与前景⋯⋯⋯汪金国 魏衍学(37)

P57／经济发展

印度人力资本的经济增长效应及其对中国的肩示

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯代俊涂晶(57)

P80／政治文化

斯里兰卡国家建构进程中的政党功能变迁⋯⋯刘一丹王敏(80)

P99／“一带一路”与南亚专题研究

“一带一路”背景下中国与南亚国家质量基础设施

联通困境及突破路径⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯杨文武梁淋渊(99)

“一带一路”高质量建设背景下中印文化产品贸易关系研究

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯谢波(1 19)

中国与南亚国家共建“数字丝路”的内涵、前景与对策

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯王学人(139)

万方数据



CoNTENTS

Foreign Policy and Security

The Evolutionary Path and Future Trend of the Current Bah)oh

Separatist Movement in Pakistan⋯⋯⋯⋯Yu Kaiming&Yan Wei(1)

The Latest Situation of Pakistan National Security Policy and Its

Influence⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Yun Yulong&Chen Jiawei(19)

Motivations，Impacts and Prospects of India’S Participation in the

12U2 Group ⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Wang Jinguo&Wei Yanxue(37)

Economic Develpment

The Economic Growth Effects of India’S Human Capital and the

Inspirations to China⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Dai Jun&Tu Jing(57)

Political and Culture

Functional Changes of Political Parties in the Process of State—building

in Sri Lanka⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Liu Yidan&Wang Min(80)

The Belt and Road Initiative and South Asia

Difficulties and Breakthrough Paths of Quality Infl'astrueture Connectivity

between China and South Asian Countries under the Belt and Road

Initiative⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Yang Wenwu&Liang Linyuan(99)

Study on Cultural Product Trade between China and India under the

Background of High—Quality Construction of the“Belt and Road”

Initiative ⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯·⋯⋯⋯⋯⋯··Xie Bo(119)

Study On the Connotation，Prospect and Countermeasures of the

Digital Silk Road Construction by China and South Asian Countries

⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯Wang Xueren(139)

Abstracts⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯⋯(156)

万方数据



South Asian Studies Quarterly

NO．1(Sum No．192)March 2023

南亚研究季刊

2023年第1期总第1 92期

2023年3月21日出版

主管单位：四川大学f中国成都)

主办单位：四川大学南亚研究所

编辑出版：《南亚研究季刊》编辑部

邮政编码：610064

电子邮箱：nystougao@1 63．com

国内统一刊号：CN51—1023／D

国际标准刊号：ISSN一1004—1508

印刷：四川大自然印刷有限公司

发行：四川大学南亚研究所资料室

发行范围：国内外公开发行

定价：20．00元
万方数据


